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W odpowiedzi na interpelację z dnia 26.09.2024 r. uprzejmie informuję, że trwają 

obecnie prace nad szacowaniem możliwości technicznych i kosztów zgłoszonego wniosku 

Komendanta Powiatowego Policji w Ciechanowie o uwzględnienie możliwości 

umiejscowienia kamer stałych z funkcją identyfikacji pojazdów, które monitorowałyby ruch 

pojazdów wjeżdżających i wyjeżdżających z Ciechanowa.  

Jednocześnie informuję, że każdego roku modernizujemy i rozszerzany jest miejski 

monitoring. Na rok 2025 również planowany jest kolejny etap rozwoju monitoringu. 

 

 

 

 

 

 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 
/-/ Olga Zmudczyńska-Pabich 
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